


A) PART RESOLUTIVA

 

Aprovació de l'acta de la sessió anterior

Favorable Tipus de votació: Unanimitat/Assentiment

S'aprova per unanimitat

 

Expedient 1399/2023. Festes Locals any 2024

Favorable Tipus de votació: Unanimitat/Assentiment

Atés que com cada any s'han d'establir les festes locals per a l'any 2024.
Es proposa al Ple de la Corporació, l'adopció del seguent
ACORD:
PRIMER. Establir coma festes locals per a l'exercici 2024:
. 25/04- Sant Marc
. 16/08- Sant Roc, patró de Gironella
 
Explica el Sr. David Font que seguint la dinàmica dels últims anys, es proposa establir com a 
festius locals per l’any 2024, el 25 d’abril, dia de Sant Marc i el dia 16 d’agost, que és el dia 
de Sant Roc, el patró del municipi. Aquestes són les dues festes que s’haurien d’aprovar com 
a festives de cara a l’any vinent, que s’enviarien al Departament d’Empresa i Treball per la 
seva publicació i per tant la seva autorització.

 

Expedient 1397/2023. Agrupacio per al manteniment en comú del lloc de Secretaria-
Intervenció amb l'Ajuntament de Vilada

Favorable Tipus de votació: Unanimitat/Assentiment

Atès que l’Ajuntament de Vilada ha sol·licitat la constitució de l’agrupació per al manteniment 
en comú del lloc de treball reservat a personal funcionari d’habilitació nacional amb 
l’Ajuntament de Gironella.
 
Atès que l’Ajuntament de Gironella esta d’acord en formar aquesta agrupació.
 
Vist els estatuts redactats per la constitució de l’agrupació.
 
Es proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents,
 
ACORDS,
 
PRIMER. Constituir l’agrupació per al manteniment en comú del lloc de treball reservat a 
personal funcionari d’habilitació nacional entre l’Ajuntament de Gironella i l’Ajuntament de 
Vilada.
 
SEGON.  Aprovar els estatuts que han de regir l’esmentada agrupació, exposant-los per un 
termini de 15 dies al BOPB. Si en l’esmentat termini no es presenten al·legacions ni 
observacions , els estatuts es consideraran definitivament aprovats
 
TERCER. Especificar que la població de Gironella ostentarà la capitalitat de l’agrupació, 
essent el lloc de FHN de Gironella (qui té la plaça en propietat) al qui li correspon la 
responsabilitat administrativa d’aquestes funcions, un cop constituïda l’agrupació.
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Explica el Sr. David Font que l’Ajuntament de Gironella té la plaça de secretaria-intervenció 
com a pròpia, però l’any 2014 es va autoritzar una acumulació de plaça a la Secretària-
Interventora per poder cobrir la vacant que hi havia a l’Ajuntament de Vilada. Això és una 
cosa habitual, perquè els municipis petits no són capaços de cobrir les places, per la 
mancança que hi ha de personal habilitat de secretaria-intervenció; 9 anys després, el què es 
planteja és que com que aquest sistema ja funciona, és passar a formar una agrupació. 
L’agrupació el què acaba dient és que el lloc de treball és compartit entre els dos municipis, 
dels quals un 80% del temps està destinat al municipi de Gironella i un 20% al municipi de 
Vilada, que és el què ja es portava efectuant fins a dia d’avui, i s’estableixen uns estatuts de 
funcionament, que simplement diuen que les decisions es prenen entre els dos ajuntaments, 
dels quals el de Gironella hi té majoria i que aquest és el funcionament de l’agrupació. En 
qualsevol moment si aquesta agrupació s’hagués de desunir pel motiu que fos, també es pot 
fer, és simplement un tema de funcionament dels dos municipis. L’Ajuntament de Vilada ja ho 
van aprovar el primer divendres del mes de setembre, i per tant ja començaria el curs de 
l’agrupació.

 

 

B) ACTIVITAT DE CONTROL

 

Donar compte dels Decrets d'Alcaldia

Es dona compte dels Decrets d'Alcaldia compresos des d'el 227/2023 al 265/2023, ambdos 
inclosos

 

Donar compte dels acords de la Junta de Govern Local

S’han celebrat tres Juntes de Govern Local des de la última sessió plenària i han sigut 
bàsicament Juntes de Govern de tràmit, perquè afectaven bàsicament a l’estiu, per tant no hi 
ha hagut cap tema rellevant.
A la Junta de Govern d’avui si que hi ha l’expedient per iniciar la licitació de les obres de 
consolidació de la façana est de la torre del rellotge i la muralla, així com la urbanització de la 
placeta de la Baixada del Castell, a través d’una subvenció de la Diputació de Barcelona.

 

Informació regiduries

Explica el Sr. David Font que a nivell d’informació de regidories acumularem aquesta 
informació en el Plenari del mes de novembre, perquè ja es compliran els 100 dies del 
govern, i per tant serà el moment en què podrem fer un resum de totes les àrees.

 

 

C) PRECS I PREGUNTES

 

No hi ha assumptes

 

Acte seguit el Sr.  Alcalde procedeix a obrir el torn obert de precs i preguntes per part dels ciutadans.
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1. La Sra. literalment diu: “Sóc una ciutadana de Gironella que tinc una inquietud, que 
quan tingui la resposta potser no ho serà. Si som un poble tant i tant sostenible, amb plaques solars, 
sóc una fan d’aquesta energia tan neta... però la pregunta és, perquè la gent que hem apostat per 
tenir un cotxe elèctric se’ns fa pagar endollar-lo als punts de càrrega, quan altres municipis és gratuït i 
no tenen ni una plaça enlloc? Gràcies.

El Sr. David Font, explica que des de l’Ajuntament vàrem apostar per la mobilitat sostenible i també 
per totes aquelles polítiques que fan referència a la transició energètica, per fer això, com bé es diu a 
la pròpia pregunta, doncs tenim bonificacions de llicències d’obres, bonificacions a l’IBI, bonificació 
també a l’Impost de Vehicles i també el què vàrem establir en un primer moment, és garantir una 
infraestructura pels punts de recàrrega de vehicles elèctrics i es va iniciar a través de la gratuïtat dels 
mateixos. El què vàrem veure amb el temps és que la rotació dels vehicles que endollaven en aquest 
punt de càrrega era pràcticament nul.la. La funció de l’Ajuntament per afavorir la transició cap a la 
mobilitat elèctrica ha de ser en facilitar les infraestructures, donant uns incentius en el que seria la 
bonificació d’impostos, però no és funció segurament de l’administració haver d’assumir les consums 
individuals de cada un dels ciutadans i ciutadanes que vulguin fer-ne us. Llavors, per aquest motiu, 
vàrem impulsar un sistema que es garantia una gratuïtat del 30 minuts de càrrega i la resta a un preu 
competitiu, que més enllà de la rapidesa no és cap inconvenient per fer-ne us. No som l’únic municipi, 
ni de la comarca ni tampoc de Catalunya, que així ho està aplicant, i creiem que serà una tendència a 
l’alça a la major part dels municipis d’aquest país. I també manifestar que de moment no hi ha previsió 
de modificar aquest sistema, sinó que nosaltres seguim creient que aquest model mixt de gratuïtat 30 
minuts i tot el que sobrepassi d’aquest temps hauria de poder-se fer amb aquest pagament, amb la 
taxa que tenim aprovada anualment.

 

 

2. El Sr. , demana si es reordenarà el trànsit del C/Farguell, fent-lo en un sol sentit de 
circulació, si es millorarà la seva vorera en el cantó del riu, eliminant les barreres com són els pals de 
la llum, per afavorir la mobilitat peatonal, i si és possible augmentar les places d’aparcament fent-los 
en bateria.

Respon el Sr. Gerard Iglesias, que el Pla de Mobilitat Urbana que tenim a Gironella ens diu de 
reordenar aquest carrer per garantir la seguretat de vianants i vehicles, alhora de fer un espai més 
amable. Actualment estem estudiant les propostes d’arquitectura per decidir quin projecte es 
considera més adient i encarregar la redacció del  mateix. Tot i això, creiem que les places de 
pàrquing no es veuran afectades.

 

 

3. El Sr. , que ja va fer una pregunta al passat Ple del 25 de juliol, sobre 
una ratlla groga pintada, per error, massa llarga al Passatge del Cinema Victòria, i que se li va 
respondre que en les properes setmanes es corregiria. Demana quina és la previsió donat que té 
mobilitat reduïda i té dificultats en aquesta zona que està constantment ocupada per vehicles que no 
respecten la prohibició. 

Respon el Sr. Gerard Iglesias, que primer de tot vol demanar disculpes al , perquè potser vaig 
donar a entendre que ho solucionaríem molt ràpidament i no ha sigut el cas. L’empresa que ens fa 
l’asfaltat i el pintat finalitzarà els treballs durant aquest setembre i principis d’octubre i és llavors quan 
ho farem efectiu.

 

 

 

DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT
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